
С Т Е Н О Г Р А М А
пленарного засідання ХХХ сесії районної у місті ради

VІ скликання 30 квітня 2014 року

Беззубченко В. В., голова районної у місті ради
Доброго дня, шановні депутати! Прошу уваги. Давайте вимкнемо

мобільні телефони, щоб вони не заважали нам працювати. Перш, ніж
розпочати пленарне засідання, дозвольте виконати  приємну місію та провести
нагородження.

(Триває нагородження Городниченко В.А., Козачук Л.В., Завгородньої Н. М.)
На початок пленарного засідання зареєструвалося 33 депутати районної

у місті ради. Відповідно до статті 46 Закону України «Про місцеве
самоврядування в Україні» сесія є правомочною, якщо в ній бере участь
більше половини депутатів від загального складу ради.

Оголошую пленарне засідання ХХХ сесії районної у місті ради
відкритим.

(Звучить Гімн України)
На пленарному засіданні районної у місті ради також присутній Рижков

Олег Валерійович, заступник прокурора Саксаганського району м. Кривого
Рогу. Запрошені керівники структурних підрозділів виконкому районної у
місті ради. Для роботи сесії нам необхідно обрати лічильну комісію та
секретаріат. Є пропозиція обрати лічильну комісію у складі трьох чоловік. По
кількісному складу є заперечення? Немає.  Прошу визначатись. Хто за? Хто
проти? Хто утримався? Приймається. Пропонуються до складу лічильної
комісії такі депутати: Карповського Миколу Івановича; Ведмідь Олену
Миколаївну; Вячеславову Наталію Вікторівну. Не буде заперечень? Хто за
дані кандидатури, прошу визначатись. Хто за? Хто проти? Хто утримався?
Дякую, приймається.

Переходимо до виборів секретаріату. Є пропозиція обрати секретаріат у
складі трьох чоловік. По кількісному складу не буде заперечень? Немає.
Прошу голосувати. Хто за? Хто проти? Хто утримався? Дякую, приймається.

Пропонуються обрати до секретаріату депутатів районної у місті ради:
Швайковський Вячеслав Володимирович; Колесник Віталію Олександрівну;
Бєлікову Тетяну Борисівну. Не буде заперечень? Прошу визначатись. Хто за?
Хто проти? Хто утримався? Дякую, приймається.

Прошу секретаріат і лічильну комісію зайняти робочі місця та
приступити до роботи. Прошу затвердити такий регламент роботи: доповіда-
чам з питань, внесених на розгляд ради - до 10 хв.;  виступаючим від
депутатських груп та фракцій або у дебатах –до 5 хв.; при розгляді питання
порядку денного «Різне» – до 3 хв. Пленарне засідання пропонується провести
за одну годину. Хто за такий регламент роботи, прошу голосувати. Хто за?
Хто проти? Хто утримався? Дякую, приймається.

До порядку денного ХХХ сесії внесені питання: ... Шановні депутати,
щодо порядку денного... їх було 20. Ми розглядали їх на постійних комісіях. Є
пропозиція не зачитувати кожне окремо. Підтримуєте? Дякую. Тобто 20



питань, 20-те – це “Різне”. Чи будуть ще доповнення до порядку денного?
Будь ласка, Андрію Станіславовичу!
Іванов А. С., завідуючий загальним відділом

Шановний Валерію Вікторовичу, шановні депутати! Вчора до
виконкому Саксаганської районної у місті ради надійшов лист прокуратури
Саксаганського району м. Кривого Рогу від 29 квітня 2014 року № 53-1679 про
відкликання подань прокуратури від 28 листопада 2013 року № 52-4852 та від
14 листопада 2013 року № 52-4679. Враховуючи лист, прошу включити до
порядку денного проект рішення «Про скасування рішення виконкому
районної у місті ради від 01 серпня 2013 року № 270 та рішення районної у
місті ради від 29 листопада 2013 року № 274».
Беззубченко В. В.

Шановні депутати, які будуть запитання?  Не буде заперечень щодо
включення озвученого питання до черги денної. Прошу визначатись. Хто за?
Хто проти? Хто утримався? Дякую за розуміння. Сідайте, будь ласка, Андрію
Станіславовичу.

Шановні депутати, пропоную затвердити порядок денний «у цілому»,
прошу голосувати. Хто за? Хто проти? Хто утримався? Дякую, приймається.

Переходимо до розгляду питань, внесених до порядку денного.
До вашої уваги пропонується проект рішення: «Про внесення змін до

рішення районної у місті ради від 30 грудня 2013 року № 279». Готував це
питання Красножон Юрій Леонідович, заступник голови районної у місті
ради. Питання розглядалось на засіданнях постійних комісій. Зауважень не
надійшло. Чи будуть зараз? Немає. Хто за цей проект рішення? Прошу
голосувати. Хто за? Хто проти? Хто утримався? Дякую, приймається.

До вашої уваги пропонується проект рішення: «Про затвердження плану
роботи районної у місті ради на ІІ півріччя 2014 року». Готував це питання
Красножон Юрій Леонідович, заступник голови районної у місті ради. Змін та
доповнень не надійшло. Чи будуть зараз? Немає. Хто за цей проект рішення?
Прошу голосувати.  Хто за? Хто проти? Хто утримався? Дякую, приймається.

Шановні депутати! Відповідно до Закону України «Про внесення змін до
деяких законів України щодо інформування керівниками правоохоронних
органів громадськості про стан законності та заходи щодо її зміцнення»
начальники районних відділів управлінь Міністерства внутрішніх справ
України та прокурори на пленарному засіданні відповідної ради не менш як
двічі на рік інформують про стан боротьби зі злочинністю, охорони
громадського порядку, і відповідно стан законності, заходи щодо її зміцнення
та результати діяльності на відповідній території.

З інформацією, наданою РВ КМУ ГУМВС України в Дніпропетровській
області ви мали змогу ознайомитись на засіданні постійних комісій. Тому  є
пропозиція інформацію вдруге не заслуховувати. Ткаченко Роман
Олександрович, начальник Саксаганського РВ КМУ ГУМВС України у
Дніпропетровській області надасть відповіді на запитання.

Романе Олександровичу! Немає його, да? Романа Олександровича
немає, немає кому питання задати. Але у нас немає запитань, так як до



секретаріату не надійшли. Є пропозиція взяти інформацію до відома. А якщо
буде змога ми на наступне пленарне запросимо Романа Олександровича для
того, щоб поспілкуватися і задати питання. Не буде заперечень?  Шановні
депутати, хто за те, щоб інформацію взяти до відома, прошу голосувати. Хто
за? Хто проти? Хто утримався? Дякую, приймається.

З інформацією, наданою прокуратурою Саксаганського району м. Кри-
вого Рогу ви мали змогу ознайомитись на засіданні постійних комісій. Тому  є
пропозиція інформацію вдруге не заслуховувати. Не буде заперечень? Дякую.
У нас присутній заступник прокурора Саксаганського району Рижков Олег
Валерійович. Будь ласка, Олегу Валерійовичу, просимо Вас на трибуну.

Шановні депутати, будь ласка, якщо є запитання підніміть руки я
запишу. Так, одне у нас є. Депутат Швайковський. Ще є? Немає. Вячеславе
Володимировичу, будь ласка, Ваше запитання.
Швайковський В. В. (фракція Комуністичної партії України)

У меня такой вопрос. Я наблюдал такую картину в Кривом Роге, когда
собирались вот эти партии проводить мероприятие. Меня поразило то, что вся
колона, которая была там построена: дети до 16 лет и меньше. Есть ли какие-
то основания для того, чтобы этих представителей привлечь к какой-то
ответственности за использование детей.
Рижков О. В.

Я прошу прощение, я не совсем понял о каком мероприятии идет речь?
Швайковський В. В.

Это было 12 апреля, когда проводилась мероприятие на 95 квартале. Там
собиралась не одна партия, я не знаю, кто там собирался.
Беззубченко В. В.

На 95-ом — это возле «Фокстрота»?
Швайковський В. В.

Да. Вот такой вариант, что используют для этих целей детей. Я 100 %
уверен, что родители их даже и не знают, что их там используют.
Рижков О. В.

Вопрос понятен. Дело в том, что на данные мероприятия приходят, в
большинстве, родители с детьми. Наша задача в частности как надзирающей
инстанции — это деятельность правоохранительных органов. За данным
мероприятием, надзирает Саксаганский райотдел, у которого есть полномочия
по охране общественного порядка. И они не должны проверять наличие детей,
документов у их родителей и т. п. Нарушений общественного порядка на
данном мероприятии зафиксировано не было. Как бы — это главное. А кто с
кем пришел, мне сложно ответить на этот вопрос: кто с родителями, кто без
родителей, кто с дядями, тетями.
Беззубченко В. В.

Вячеслав Владимирович, я так понимаю, что если факты есть, их надо
зафиксировать, и такое обращение направить в Саксаганский РОВД на
рассмотрение. Но прокуратура — это уже наглядовий орган.
Рижков О. В.



Мы тогда подключим и исполком (службу по правам детей), и будем
совместно разбираться с этим вопросом.

Швайковський В. В.
Спасибо.

Беззубченко В. В.
Шановні депутати, більше ніхто не записався, хто за те, щоб інформацію

взяти до відома, прошу голосувати. Хто за? Хто проти? Хто утримався?
Дякую, приймається.

Для розгляду п’ятого та шостого питання нам необхідно обрати комісію
для доопрацювання підготовлених на сесію проектів рішень «Про здійснення
контролю за дотриманням законодавства щодо захисту прав споживачів» та
«Про проведення фізкультурно-оздоровчої та спортивно-масової роботи з
населенням району за місцем його проживання». Пропонується комісія у
складі трьох осіб. По кількісному складу не буде заперечень? Прошу
голосувати. Хто за? Хто проти? Хто утримався? Дякую, приймається.
Пропонуються депутати: Малай Світлана Єгорівна; Фарбер Вадим Львович;
Голяков Олександр Леонідович. Не буде заперечень? Хто за? Хто проти? Хто
утримався? Дякую, приймається. Прошу комісію зайняти свої робочі місця на
першому ряду, будь ласка.

До вашої уваги пропонується проект рішення: «Про здійснення
контролю за дотриманням законодавства щодо захисту прав споживачів».
Готувала це питання Логвіненко Наталія Олександрівна, в. о. завідуючого
відділом розвитку  підприємництва. На спільному засіданні постійних комісій
Наталія Олександрівна доповідала з цього питання. Є пропозиція доповідь
вдруге не заслуховувати. Заперечень немає? Дякую, шановні депутати.

До співдоповіді запрошується Гапоненко Сергій Олександрович, член
постійної комісії з питань регуляторної політики та підприємництва. Будь
ласка, Сергію Олександровичу.

(Співдоповідь Гапоненка С. О. додається)
Шановні депутати! Чи є питання до співдоповідача? Немає.  Дякуємо

Вам, Сергію Олександровичу. Сідайте, будь ласка. Слово надається члену
комісії по доопрацюванню проекту рішення Малай Світлані Єгорівні. Будь
ласка, Світлано Єгорівно.
Малай С. Є.

Комісія, розглянувши проект рішення «Про здійснення контролю за
дотриманням законодавства щодо захисту прав споживачів» вирішила. Проект
рішення підготовлено згідно з чинним законодавством. Доповнень і зауважень
не надійшло. Тому, комісія пропонує прийняти цей проект рішення.
Беззубченко В. В.

Не буде заперечень? Будь ласка, Миколо Григоровичу.
Бугрименко М. Г. (позафракційний)

Согласно Регламента, по мотивам голосования, прошу слово.
Беззубченко В. В.

Будь ласка, Я дав Вам слово.



Бугрименко М. Г.
Уважаемые коллеги, Антимонопольный комитет Украины вынес

предписание ряду торговых сетей, в том числе Метро, Ашан в
антимонопольном сговоре, и нарушении порядка ценообразования. Суть
заключается в том, что если отпускные цены на продукцию молочную,
рыбную увеличились от 3 до 5 %, в этих сетях находится система
ценообразования на уровне 40-50 %. А на некоторую продукцию - это молоч-
ная и рыбная продукция, они считают по курсу 14 долларов. В частности, я
могу привести пример: молоко - «Белая линия» — с 9 грн. 70 коп. - сейчас
почти 16 грн.; рыбные хвосты — 18, 56, 78 — сегодня 97 рублей. По-этому у
меня первое предложение. Хотелось бы, чтобы (им дали срок 10 дней, срок
заканчивается на майские праздники) наша комиссия подтвердила или
опровергла тот ответ, который данные торговые сети будут направлять в
антимонопольный комитет, санкции которого  предполагает 10 % штрафа от
прибыли за прошлый год. Это первое предложение по мотивам голосования. И
второе предложение. Необходимо, наверное, увеличить количество проверок
данного отдела с профильной комиссией или с депутатами, которые изъявят
желание, по поводу формирования цен в наших торговых сетях. Все.
Беззубченко В. В.

Відділ розвитку підприємництва, будь ласка з членами депутатської
групи, оформимо це як запит депутата Бугрименка і надамо йому відповідь
офіційну. Дякую. Шановні депутати, інших пропозицій зауважень немає.
Прошу визначатись. Хто за? Хто проти? Хто утримався? Дякую, приймається.

Шановні депутати! До вашої уваги пропонується проект рішення: «Про
проведення фізкультурно-оздоровчої та спортивно-масової роботи з населе-
нням району за місцем його проживання». Готував це питання Толбас
Валентин Олександрович, голова комітету з фізичної культури та спорту. На
спільному засіданні постійних комісій Валентин Олександрович доповідав з
цього питання. Є пропозиція доповідь вдруге не заслуховувати. Не буде
заперечень? Дякую, шановні депутати. До співдоповіді запрошується Герра
Вікторія Вікторівна, секретар постійної комісії з питань культури, духовності,
туризму, сім’ї, дітей, молоді, фізичної культури та спорту. Будь ласка, Вікторіє
Вікторівно.

(Співдоповідь Герри В. В. додається)
Чи є питання до Вікторії Вікторівни. Немає. Сідайте, будь ласка.
Слово надається члену комісії по доопрацюванню проекту рішення

Фарберу Вадиму Львовичу. Будь ласка, Вадиме Львовичу.
Фарбера В. Л.

Комісія, розглянувши проект рішення «Про проведення фізкультурно-
оздоровчої та спортивно-масової роботи з населенням району за місцем його
проживання» визначила. Проект рішення підготовлено згідно з чинним
законодавством. Зауважень не надійшло. Тому, комісія пропонує прийняти
цей проект рішення.
Беззубченко В. В.

Чи будуть якісь доповнення, зауваження? Немає.



Шановні депутати, прошу голосувати. Хто за? Хто проти? Хто
утримався? Дякую, приймається.

Шановні депутати, до вашої уваги пропонується проект рішення: «Про
затвердження звіту про виконання районного у місті бюджету за І квартал
2014 року». Готувала це питання Шматкова Людмила Георгіївна, начальник
фінансового відділу. На спільному засіданні постійних комісій Людмила
Георгіївна доповідала з цього питання. Змін та доповнень не надійшло. Чи
будуть зараз? Немає. Шановні депутати, прошу визначатись. Хто за? Хто
проти? Хто утримався? Дякую, приймається.

Шановні депутати, до вашої уваги пропонується проект рішення: «Про
внесення змін до рішення районної у місті ради від 31 січня 2014 року № 289
«Про районний у місті бюджет на 2014 рік». Готувала це питання Шматкова
Людмила Георгіївна доповідала з цього питання на спільному засіданні
постійних комісій також. Змін та доповнень не надійшло. Чи будуть зараз?
Немає. Шановні депутати, прошу визначатись. Хто за? Хто проти? Хто
утримався? Дякую, приймається. Сідайте, будь ласка.

До вашої уваги, шановні депутати, пропонується проект рішення: «Про
внесення змін до рішення районної у місті ради від 31 січня 2014 року № 297
«Про затвердження Програми реалізації державної та місцевої політики з
питань поліпшення становища дітей, молоді, жінок та сімей у Саксаганському
районі на 2014 рік». Готувала це питання Волинкіна Світлана Миколаївна.
Змін та доповнень не надійшло. Чи будуть зараз? Немає. Шановні депутати,
прошу визначатись. Хто за? Хто проти? Хто утримався? Дякую, приймається.
Сідайте, будь ласка.

Шановні депутати, до вашої уваги пропонується проект рішення: «Про
організацію дорожнього руху на вулицях та дорогах району». Готував це
питання Коркач Юрій Васильович, завідуючий відділом житлово-комуналь-
ного господарства. Змін та доповнень не надійшло. Чи будуть зараз? Немає.
Шановні депутати, прошу визначатись. Хто за? Хто проти? Хто утримався?
Дякую, приймається.

До вашої уваги пропонується проект рішення: «Про порядок виконання
громадських робіт у районі». Готував це питання Коркач Юрій Васильович,
завідуючий відділом житлово-комунального господарства. Змін та доповнень
не надійшло. Чи будуть зараз? Немає. Шановні депутати, прошу визначатись.
Хто за? Хто проти? Хто утримався? Дякую, приймається.

До вашої уваги, шановні депутати, пропонується проект рішення: «Про
втрату чинності пунктів 2-4 рішення районної у місті ради від 30 листопада
2012 року № 177 «Про впровадження у навчально-виховний процес закладів
освіти інформаційно-комунікаційних технологій». Готувала це питання
Подкопаєва Інна Вікторівна, начальник відділу освіти. Змін та доповнень не
надійшло. Чи будуть зараз? Немає. Шановні депутати, прошу визначатись.
Хто за? Хто проти? Хто утримався? Дякую, приймається.

До вашої уваги, шановні депутати, пропонується проект рішення: Про
втрату чинності рішення районної у місті ради від 17 травня 2013 року № 225
«Про реалізацію Державної цільової соціальної програми розвитку дошкільної



освіти на період до 2017 року». Готувала це питання Подкопаєва Інна
Вікторівна.  Змін та доповнень не надійшло. Чи будуть зараз? Немає. Шановні
депутати, прошу визначатись. Хто за? Хто проти? Хто утримався? Дякую,
приймається.

До вашої уваги, шановні депутати, пропонується проект рішення: «Про
внесення змін у додаток до рішення районної у місті ради від 31 січня 2014
року № 295 «Про затвердження Програми  соціального захисту окремих
категорій мешканців Саксаганського району на 2014 рік».  Готувала це
питання Гугуєва Світлана Володимирівна, начальник управління праці та
соціального захисту населення. Змін та доповнень не надійшло. Чи будуть
зараз? Немає. Прошу визначатись. Хто за? Хто проти? Хто утримався? Дякую,
приймається.

Шановні депутати! До вашої уваги пропонується інформація: «Про хід
виконання рішення районної у місті ради від 27 січня 2012 року № 143 “Про
Програму сприяння громадській активності в розвитку території
Саксаганського району міста Кривого Рогу на 2012-2016 роки». Готував це
питання Коркач Юрій Васильович, завідуючий відділом житлово-
комунального господарства. Змін та доповнень не надійшло. Чи будуть зараз?
Є пропозиція, щоб інформацію взяти до відома, рішення залишити на контролі
та наступну інформацію заслухати у І кварталі 2015 року. Не буде заперечень?
Хто за таку пропозицію, прошу голосувати. Хто за? Хто проти? Хто
утримався? Дякую, приймається.

До вашої уваги, шановні депутати, пропонується інформація: «На
рішення районної у місті ради від 29 листопада 2013 року  № 265 “Про
готовність житлового фонду, об'єктів соціальної сфери та комунального
призначення до роботи в осінньо-зимовий період 2013-2014 років». Готував це
питання також Коркач Юрій Васильович . Змін та доповнень не надійшло. Чи
будуть зараз? Юрій Васильович пропонує дане рішення зняти з контролю. Хто
за те, щоб інформацію взяти до відома і це рішення зняти з контролю як
виконане? Хто за? Хто проти? Хто утримався? Дякую, приймається

Шановні депутати! До вашої уваги пропонується інформація: «На
рішення Саксаганської районної у місті ради від 19 серпня 2011 року № 74
«Про затвердження заходів на виконання міської Програми «Молодь для міста
– місто для молоді» на 2011-2015 роки». Готувала це питання Волинкіна
Світлана Миколаївна, завідуюча відділом у справах сім’ї і молоді. Змін та
доповнень не надійшло. Чи будуть зараз запитання? Немає. Хто за те, щоб
інформацію взяти до відома, рішення залишити на контролі, наступну
інформацію заслухати у І кварталі 2015 року. Хто за таку пропозицію, прошу
визначатись. Хто за? Хто проти? Хто утримався? Дякую, приймається.

Шановні депутати! До вашої уваги пропонується інформація: «На
виконання рішення від 24 грудня 2013 року № 275 «Про порядок
фінансування видатків районного у місті бюджету у 2014 році до його
затвердження». Готувала це питання Шматкова Людмила Георгіївна,
начальник фінансового відділу. Змін та доповнень не надійшло. Чи будуть
зараз? Людмила Георгіївна пропонує дане рішення зняти з контролю, як



виконане. Хто за те, щоб це рішення зняти з контролю як таке, що виконане?
Хто за? Хто проти? Хто утримався? Дякую, приймається.

До вашої уваги пропонується інформація: «На виконання рішення
районної у місті ради від 29 квітня 2011 року № 46 «Про роботу закладів
освіти щодо виконання статті 26 Закону України «Про освіту» в частині вимог
безпеки під час проведення занять з фізичної культури і спорту». Готувала це
питання Подкопаєва Інна Вікторівна, начальник відділу освіти. Змін та
доповнень не надійшло. Пропонується дане рішення зняти з контролю, як
виконане. Не буде заперечень? Хто за те, щоб це рішення зняти з контролю як
виконане? Хто за? Хто проти? Хто утримався? Дякую, приймається.

До вашої уваги пропонується проект рішення «Про скасування рішення
виконкому районної у місті ради від 01 серпня 2013 року № 270 та рішення
районної у місті ради від 29 листопада 2013 року № 274». Доповідав з цього
питання Іванов Андрій Станіславович. Чи будуть зараз запитання, запере-
чення, пропозиції? Немає. Тоді прошу, шановні депутати, визначатись. Хто за?
Хто проти? Хто утримався? Дякую, приймається.

Шановні депутати, переходимо до «Різного». Відповідно до статті 54
розділу 17 «Депутатські фракції та порядок їх утворення» Регламенту
Саксаганської районної у місті ради  доводжу до вашого відома, що районною
у місті радою отримано повідомлення про вихід депутата Саксаганської
районної у місті ради Чакіної Наталі Василівни із фракції Партії регіонів. Є у
нас відповідний протокол (додається). Шановні депутати, у мене немає
записаних у розряді “Різне”, я тоді з вашого дозволу зачитаю, деякі заяви є.

Надійшло повідомлення про створення групи депутатів “Майдан” в
Саксаганській районній у місті раді у складі трьох чоловік: Мазіна М. Л.,
Чурбанова О. В., Паденко О. В.  (додається).

Шановні депутати! Відповідно до статті 26 Закону України “Про статус
депутатів місцевих рад” та статті 53 розділу 17 “Депутатські фракції”
Регламенту Саксаганської районної у місті ради депутатська група може бути
утворена та складатися не менш як з п'яти депутатів районної у місті ради.

Також є заява Миколи Григоровича Бугрименка (додається). Я розумію
теж це питання, якщо Миколо Григоровичу, є необхідність провести це як
проект рішення, давайте до наступної сесії підготуємо і проголосуємо. Не буде
заперечень?  Всі депутати підтримують, всі за цілісність України і це все ми
розуміємо. Дякую за розуміння, шановні депутати.

Якщо немає бажаючих виступити з того чи іншого... Микола Іванович.
Піднімаємо руки. Тільки один Микола Іванович.
Карповський М. І. (фракція Комуністичної партії України)

У нас была комисия и нам предложили выездной семинар. Была
подготовлена поездка в амбулаторию и центр занятости. И вы знаете, было
просто неудобно и стыдно за наш корпус депутатский. Когда мы приехали
(нас ждали) выходило встречать пять человек, а приехало аж четыре депутата
и три сопровождающих. Я не говорю о проблемах в медицинской реформе. Я
не буду говорить, что у нас безработица сумасшедшая, молодым людям
устроится на работу негде. Я просто хочу сказать за нас депутатов. Или



давайте, мы не будем такие выездные семинары готовить с такой
посещаемостью, чтобы не позорится. Что про нас подумают люди? Что это за
депутаты? Если из 45 человек приехало аж четыре человека. Просто хочу и к
руководству обратиться, давайте, будем заранее готовить семинар, если есть
интерес - поедим, если не интересно... Я тоже, как увидел, что нас аж четыре
человека садилось в «полный» автобус, тоже не захотелось ехать.
Беззубченко В. В.

Дякую, Миколо Івановичу.
Карповський М. І.

Но, пожалев тех девочек, которые готовили это все, и просто плюнуть
им в лицо, мне не захотелось. Спасибо.
Беззубченко В. В.

Дякую. Дуже слушне зауваження. Я об этом говорил на заседании
постоянных комиссий. Уважаемые депутаты, если есть для вас какие-то
интересные темы, давайте, делитесь с нами. Мы будем формировать свои
семинары. Отделы готовы работать для того, чтобы было интересно. Чтобы
мы не возили, как говориться, «воздух» в автобусе. Это все ж делается для вас,
чтобы вы владели ситуацией по крупному бизнесу, по среднему бизнесу, по
тем предприятиям, которые представляют тех гигантов металлургии и горно
добываемой отрасли, которые расположены в нашем районе. Ваші пропозиції
– і наша робота. Ми все це зведемо в одне ціле і зробимо хороший семінар.
Дякую за розуміння.

Шановні депутати, більше ніхто не побажав виступити.
Порядок денний сесії вичерпано. Оголошую пленарне засідання ХХХ

сесії районної у місті ради закритим.
(Звучить Гімн України)


